
Reference no. N034/24 

 

 
 

澳門商業銀行路環分行 

暫停營業通知 
 

為配合緊急內部維護需要，茲通知本行路環分行將於 2024 年 10 月 4 日（星期五）下午

五時三十分起暫停營業直至另行通知。期間，該分行之自動櫃員機將繼續提供服務，敬

請留意。           

 
歡迎客戶於內部維護期間使用本行之網上銀行服務及流動銀行服務，或請移玉步前往氹

仔太子花城分行（地址：氹仔埃武拉街太子花城麗新閣地下 I 座；電話：28842788）及其

他澳門商業銀行各分行以辦理所需服務。 

 
不便之處，懇請見諒。 

 
澳門商業銀行股份有限公司 謹啟 

二零二四年十月二日 

 

 

Notice of Temporary Suspension of BCM Coloane Branch 

 

Please be informed that due to urgent maintenance need, BCM Coloane Branch will be temporarily 
suspended from the close of business at 17:30 on 4 October 2024 (Friday) until further notice. 
During the time being, the ATM machine of Coloane Branch will continue to provide service.  
 
Customers are welcomed to make use of BCM Net e-Banking Service and BCM Mobile Banking 
Service or visit our Prince Flower City Taipa Branch (Address: Rua de Évora, Prince Flower City, Lai 
San Kok, R/C I, Taipa; Tel: 2884 2788) and any other BCM branches at your convenience for face-to-
face customer service. 
 
We sincerely apologize for any inconvenience that it may cause. 
 
Banco Comercial de Macau, S.A. 
2 October 2024  


